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La xifra d’aturats continua a la 
baixa per quart mes consecutiu. 
El mes d’agost es va tancar amb 
802 persones inscrites al Servei 
d’Ocupació en recerca de feina, 
xifra que suposa un descens del  
5,3% respecte al mes anterior, 
quan se’n van comptabilitzar 
847. La xifra màxima d’aturats 
des de principis d’any es va as-
solir el passat mes d’abril amb 
1.185 persones sense feina i des 
d’aleshores ha anat disminuint, 
tot i que cada vegada de manera 
més moderada. 

Les noves dades d’atur van 
ser fetes públiques ahir pel de-
partament d’Estadística, que va 
informar també que els benefi-
ciaris de la prestació econòmica 
per desocupació involuntària 
se situen en 100, un 20% menys 
que el mes passat. El mateix mes 
hi havia inscrites 167 persones 
en millora de feina, amb una va-
riació respecte al juliol del 3,1%.  
Pel que respecta al nombre total 
de llocs de treball oferts, era de 
170 amb una variació mensual 
negativa del 19,4%.

Estadística assenyala que 
aquest mes d’agost s’han comp-
tabilitzat a través del Servei 
d’Ocupació un total de 39 con-
tractacions, de les quals 9 s’han 
realitzat a través dels programes 
de foment (Programa per al fo-

ment de l’ocupació i la formació 
en el si de l’empresa i Programa 
de foment de la contractació 
indefinida de treballadors  de-
socupats), que es van iniciar el 
mes de febrer del 2013. I cinc 
s’han realitzat a través del Pro-
grama de treball temporal. A 
més, aquest mes segueixen con-

tractades 91 persones que van 
ser contractades per les parapú-
bliques i pels comuns i, en el cas 
de les persones contractades pel 
Govern, en segueixen treballant 
un total de 127. Els andorrans ja 
són el col·lectiu més nombrós de 
demandants de feina, amb un 
33% del total. 

L’atur baixa un 5,3% a l’agost 
i se situa en 802 persones

estadística
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Moltes contractacions es fan a través del servei d’Ocupació.

Els beneficiaris de la prestació per desocupació es redueixen un 20%
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91 persones continuen 
contractades per 

parapúbliques i comuns, 
i 127 pel Govern

El nombre de llocs de 
treball oferts va ser de 
170, amb una variació 

negativa del 19,4%

Amb l’objectiu de comunicar 
d’una nova manera i donar a 
conèixer una part de la història 
del país, el Consell General ha 
posat a la venda productes de 
marxandatge que ja estan dis-
ponibles a la planta baixa de 
Casa de la Vall. Tasses, llibretes, 
imants, postals o llapis per pin-
tar que volen donar a conèixer 
als visitants de Casa de la Vall 
la història de la institució i al-
hora omplir un buit que hi ha-
via fins ara, ja que no es podien 
endur cap record de la seva vi-
sita a aquest monument. L’any 
passat 24.000 persones van vi-
sitar Casa de la Vall, que de fet 
és un dels monuments més vi-
sitats del país, i s’ha volgut que 
puguin endur-se el típic record 
que hi ha a la venda en museus 
i monuments d’arreu del món, 
segons va exposar la subsíndi-
ca, Mònica Bonell, en la presen-
tació d’aquests nous productes.

 De moment, s’ha fet un ti-
ratge “modest”, a l’espera de 
veure quina és la resposta dels 

visitants. I s’ha volgut fer espe-
cial èmfasi en el públic infantil i 
per això molts dels objectes es-
tan especialment pensats pels 
infants. 

Fins i tot es vol donar l’opor-
tunitat a artistes i artesans del 
país perquè puguin aprofitar 
l’espai que s’ha habilitat per 
exposar els seus articles. La pri-
mera artista convidada ha estat 
Anna Mangot, que exposa mo-
cadors i altres objectes inspi-
rats, entre altres, en els Pareat-
ges. El taller Xeridell de l’escola 
Nostra Senyora de Meritxell 
també participa de manera ac-
tiva en aquesta nova iniciativa i 
molts dels treballs es fan a l’es-
cola, com la serigrafia o els es-
tampats, i també hi ha exposats 
objectes que es fan al centre. 

La inversió per al marxan-
datge és de 10.000 euros i la 
previsió és que l’any vinent el 
retorn per la venda d’aquests 
productes pugui estar entre els 
3.000 i els 5.000 euros, segons la 
subsíndica, que va afegir que 
aquests càlculs s’han fet sent 
molt prudents. 
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els productes es troben a la planta baixa de casa de la Vall.
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A la venda marxandatge 
per difondre Casa de la 
Vall i la seva història

El ministre d’Afers Exteriors, 
Gilbert Saboya, es va reunir 
ahir a París amb el ministre 
d’Afers Europeus francès, 
Thierry Repentin. La troba-
da, que va tenir lloc al minis-
teri d’Afers Exteriors, al Quai 
d’Orsay de la capital francesa, 
era la primera que el ministre 

d’Afers Exteriors tenia amb 
el ministre francès delegat als 
Afers Europeus. Tots dos van 
intercanviar impressions sobre 
temes d’actualitat en les relaci-
ons francoandorranes i es van 
concentrar en l’apropament 
d’An dorra al mercat interior 
de la UE i les reformes fetes 
per Andorra respecte al procés 
d’obertura econòmica.  

Saboya es reuneix 
amb Repentin a París
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El grup parlamentari socialde-
mòcrata ha presentant quatre 
preguntes per a la sessió de 
control del 19 de setembre. La 
primera pregunta, del presi-
dent del grup, David Rios, fa 
referència a la planificació en 
relació amb la legislació que ha 
de regular el passaport biomè-
tric. Avui dia, tots els majors de 
12 anys que vulguin renovar o 
fer-se el passaport andorrà han 
de proporcionar les empremtes 
dactilars. El ministre de Justícia 
i Interior va declarar en la sessió 
del 16 de maig que per ell aques-
ta llei era prioritària i que ja hi 

estaven treballant. És per això 
que es demana al Govern que 
doni el calendari de presentació 
d’aquest text al Consell.

La segona pregunta, de la 
consellera Rosa Gili, fa referèn-
cia a l’estat del pla de gestió de 
la vall del Madriu-Perafita-Cla-
ror. Després de la visita del tèc-
nic de la Unesco Pierre Galland, 
es demana al Govern l’opinió 
sobre el pla de gestió, així com 
si l’executiu té prevista alguna 
actuació o projecte a la vall.  

La tercera pregunta, formu-
lada per Rios, fa referència a 
les incidències que ha tingut el 
servidor de correus andorra.ad 
durant aquest estiu, i que avui 

encara perduren. El Govern 
haurà de respondre quines són 
les accions futures que té previst 
implantar perquè se solucionin 
aquestes incidències i no es tor-
nin a reproduir. 

Finalment, la quarta pregun-
ta, formulada per Gili, es refe-
reix a l’anunci durant l’agost del 
ministre de Territori per buscar 
finançament i negociar amb els 
propietaris dels terrenys per 
iniciar les obres de les fases 1 i 
2 del vial de Sant Julià de Lòria. 
Sobre aquest tema, la consellera 
demana al Govern l’estat actual 
de les gestions i la planificació 
del projecte de les fases 1 i 2 del 
vial de Sant Julià. 

El PS presenta 4 preguntes 
per a la sessió de control

cOnsell general
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